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Pia Lindgren

Fra: TMFKP Sekretariat
Emne: Svar på spørgsmål stillet af MB Klaus Mygind (F) om afspilning af forstærket musik i 

Havneparken på Islands Brygge, eDoc-sag 2021-0161771

Fra: TMFKP BPM Rådhuspost 
Sendt: 23. juni 2021 09:24 
Til: Klaus Mygind (Borgerrepræsentationen) 
Emne: Svar på spørgsmål stillet af MB Klaus Mygind (F) om afspilning af forstærket musik i Havneparken på Islands 
Brygge, eDoc‐sag 2021‐0161771 
 
Kære Klaus Mygind MB 
 
På vegne af vicedirektør Hans Christian Karsten, Bygge‐, Parkering‐ og Miljømyndighed, fremsendes svar på dit 
spørgsmål vedrørende afspilning af forstærket musik i Havneparken på Islands Brygge, fra d. 11. juni 2021.  
 
Med venlig hilsen  
_________________________________________ 
KØBENHAVNS KOMMUNE  
Teknik- og Miljøforvaltningen  
Bygge-, Parkerings- og Miljømyndighed 



     
Bygge-, Parkerings- og Miljømyndighed 

Teknik- og Miljøforvaltningen  

   

      

 
Besvarelse vedrørende afspilning af forstærket musik i 
Havneparken på Islands Brygge 

Medlem af Borgerrepræsentationen Klaus Mygind (F) har den 11. juni 

2021 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og Miljøforvaltningen. 

 

 

Spørgsmål 
 

1. Kan forvaltningen oplyse, hvor mange henvendelser forvaltnin-

gen har fået med klager over afspilning af forstærket musik i 

Havneparken fra 1. maj og frem til nu? 

2. Kan TMF oplyse, hvor mange henvendelser politiet har fået med 

klager over afspilning af forstærket musik efter kl. 20 søndag til 

torsdag og efter kl. 22 fredag og lørdag fra 1. maj og frem til nu? 

3. I hvor mange tilfælde har Politiet måtte skride ind overfor ikke 

tilladt afspilning af forstærket musik fra 1. maj og frem til nu? 

4. Vurderer Forvaltningen og Politiet, at der en tilfredsstillende re-

geloverholdelse mht. til afspilning af forstærket musik i Havne-

parken? 

Svar 
 

  

Ad spørgsmål 1:  

Forvaltningen har fra 1. maj til og med d. 15. juni 2021 ikke modtaget 

henvendelser herom. 

  

Ad spørgsmål 2:  

Københavns Politi har fået spørgsmålet til besvarelse. Københavns Politi 

har svaret følgende: ”Københavns Politi har ikke foretaget en samlet 

opgørelse over antallet af klager, anmeldelser og andre henvendelser 

vedrørende musik til ulempe i Havneparken, som politiet har modtaget 

siden den 1. maj 2021”. 

 

Ad spørgsmål 3:   

Københavns Politi har fået spørgsmålet til besvarelse. Københavns Politi 

har svaret følgende: ”Politiet reagerer på klager og anmeldelser om støj 

og høj musik, når der er mulighed for det. Det vil dog altid indgå i en 
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samlet prioritering af de opgaver, som politiet har på det aktuelle tids-

punkt”. 

 

Ad spørgsmål 4: 

Københavns Politi oplyser, at ”Københavns Politi er i sommerperioden 

særlig opmærksom på de grønne områder, hvor der erfaringsmæssigt 

er mange, der samles, når der er godt vejr, og hvor der ofte er udfor-

dringer med støj og høj musik. Det gælder bl.a. i Havneparken på Is-

lands Brygge.” 

 

Forvaltningens indtryk er, at politiet har fokus på sagen og har allokeret 

ressourcer til at sikre opfølgningen på ordensreglerne. På baggrund af 

politiets indsats og de erfaringer, som forvaltningen forventer at høste i 

løbet af sommeren, vil forvaltningen i samarbejde med de øvrige myn-

digheder, evaluere effekten af de skærpede lokale ordensregler.  Teknik- 

og Miljøudvalget vil blive orienteret om forvaltningens erfaringer og 

mulighederne for det videre arbejde med de skærpede ordensregler ef-

ter sommerferien 2021.   

 

Svaret er offentligt tilgængeligt på kk.dk/artikel/spørgsmål-til-teknik-

og-miljøudvalget. 

 

Hans Christian Karsten 

 

Vicedirektør  
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